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Bestyrelsesmøde for Nymarken Skole og Børnehus 
Den 22/11 2023 kl. 17.00– 19.00 
Sted: Marslev Skole & Børnehus 
 
Afbud: Charlotte Gervig, Maria Hovgaard. 
 

Kl. Nr. Punkt 

17.00-
17.05 

1.  Godkendelse af referat og dagsorden. 
 

17.05-
17.35 
 

2.  Status på Nymarken Skole og Børnehus  
• Elevrådet 

Fra sidste elevrådsmøde: 
Bussen (489) er nogle gange alt for fuld. Giver 
dårlig stemning og farlige situationer ved og  i 
bussen.  Dårlig køkultur ved bus 
Ledelsen vil igen observere kontakter 
busselskab i forhold til oplevelsen af 
manglende kapacitet.  
 (Elevråd) 

 
Elevrådet er ikke tilfredse med skolefoto.Foto 
– pris og kvalitet.  
Ledelse: Skolen har indgået en 3 årig aftale. 
Ledelsen bringer kritik videre. 

 
Sanktioner ved uacceptabel adfærd kunne 
godt være en eftersidning. 
Ledelsen har netop skrevet ud i forhold til, at 
at vi skærper sanktionerne såfremt man 
opfører sig uacceptabelt.  
 

• Ledelsen 
Sager i overbygningen 
Ledelsen orienterede om håndtering af 2 sager 
og tiltag i forlængelse af sagerne. 
Generation Sunde Børn (Måledage) 
Den 10. og 17. november er der foretaget  
fysiske målinger af eleverne i 1. og 2. kl. som 
del af deltagelse i projekt ”Generation Sunde 
Børn”.  

 
Udvidet samarbejde med foreninger 



 

 

 

 

 

 

 

 

Side2/4 Den 17. november med deltagelse af SDU. 
Målet er få et tættere samarbejde med 
foreningerne og foreningerne imellem. 
 
Ceposrangering fra 15/11 
Flemming orienterede om undersøgelse og 
skolens fine placering. Forældre orienteres i 
nærmeste fremtid. 
 

• Børnehaven  
Der blev orienteret fra sidste bestyrelsesmøde 
i børnehaven. 

 

• SFO 
Der arbejdes videre med kernefortælling. 
Børne i SFO har bidraget med tegninger. 

 

• Forældre 
Tilbagemelding fra forældremøder (O og D): 

• Sikker skolevej 

• Lejrskoler 

• Skolefoto 
Blev udsat 

 

• Bestyrelsen 
På dialogmøde den 16/11-23 udarbejdede 
bestyrelsesdeltagere forandringsmodel. Der 
arbejdes videre med modellen. Deadline for 
aflevering er den 15/12. 

 

• Kommunen 
Den 21/12-23 mellem 14 og 16.30 afholdes 
dialogmøde med Byråd. Her præsenterer 
skoleleder/bestyrelsesmedlem Marslevs 
forandringsmodel. Tina deltager sammen med 
skoleleder (Standby Sille) 
 
 
 

17.35- 
18.00 
 

3.  Færdiggørelse af forandringsmodel påbegyndt på 
dialogmøde den 16/11-23. 
Forandringsmodel skal indsendes til forvaltning senest 
den 15/12 og præsenteres på temamøde for Byråd 
den 21/12. Foreløbigt arbejde præsenteres på mødet. 
 



 

 

 

 

 

 

 

 

Side3/4 Forandringsmodel færdiggøres. Bestyrelsen ønsker, at 
der udvikles et koncept der sikrer, at der systematisk 
afholdes trivselsmøder. 
Tina, Sille og Flemming udarbejder forslag til 
forandringsmodel, som rundsendes i bestyrelse.  
 

18.00-
18.30 

4.  Drøftelse af trivselsfremmende principper. 
Bestyrelsen ønsker at drøfte principper, der kan 
understøtte skolens arbejde med trivsel.  
 
Punktet blev udsat 

18.30-
19.00 

5.  Fælles mødedel 
 

1) Evaluering af dialogmøde. Herunder drøftelse 
af evt. indsatsområder i forlængelse af møde 
(D) 
Den 16/11 afholdes der dialogmøde med BUU. 
På mødet vil der være fokus på ”Fremtidens 
Skole”. 

Form: 
Bestyrelserne manglede, at der var mulighed for 
dialog med politikerne. Der var kritiske bemærkninger 
i forhold til relevans og kvalitet af oplægget. Man vil 
for meget på aftenen. Elevrepræsentanter burde have 
været tilstede. Dagsorden kom ud for sent. 
På dialogmøderne bør det også være muligt at 
bestyrelserne kan bidrage med dialogpunkter. 
 
Fokusområder i forandringsmodellerne: 
Nymarken: Udvikling og etablering af trivselsmøder 
for eleverne. 
Marslev: ”Den gode spisepause” 
 

2) Gensidig orientering 
Forvaltningen har henvendt sig og orienteret om, at 
der efter aftale med formændene vil blive indkaldt til 
et nyt møde vedr. Nymarken og Marslevs status som 
landsbyordning. 

 
3) Evt. 

 

19.00 6.  Slut 
 

 7.  Kommende punkter 
 



 

 

 

 

 

 

 

 

Side4/4 Samarbejde med elevråd (D) fra årshjul 
Der er valgt nye elevrådsrepræsentanter. Bestyrelsen 
drøfter, hvordan vi får det bedste samarbejde. 
 
 

 
 
 


